

Title (en)

Clothing for textile preparation machines, in particular combing machines, carding machines or the like.

Title (de)

Garnitur für Textilvorbereitungsmaschinen, insbesondere Kämm-Maschinen, Karden o. dgl.

Title (fr)

Garniture pour machines textiles de préparation, notamment pour peigneuses, machines de cardage ou analogues.

Publication

EP 0249706 A2 19871223 (DE)

Application

EP 87105371 A 19870410

Priority

DE 3620702 A 19860620

Abstract (en)

In relation to a card-clothing element for textile preparation machines, in particular combing machines, carding machines or the like, comprising one or more sawtooth blanks of which each has a foot for attachment to a support structure and one or more teeth extending away from the foot and inclined in the working direction (D) whose tips have relative to the foot a predetermined distance defined as tip height (H), it is proposed that combing and fibre flux are improved when, viewed perpendicularly to the particular working direction (D), the teeth (5, 6) of the sawtooth blanks (1, 8, 9, 10, 11, 19, 22, 23) have at least two different tip heights (H). <IMAGE>

Abstract (de)

Bei einer Garnitur für Textilvorbereitungsmaschinen, insbesondere Kämm-Maschinen, Karden od.dgl., umfassend ein Sägezahn-Stanzteil oder eine Mehrzahl von Sägezahn-Stanzteilen, wovon jedes ein der Halterung an einem Grundkörper dienendes Fußteil und einen bzw. eine Mehrzahl sich von diesem wegerstreckender, in Bearbeitungsrichtung (D) geneigter Zähne aufweist, deren Spitzen gegenüber dem Fußteil einen vorbestimmten Abstand definiert als Spitzenhöhe (H) aufweisen, ist zur Verbesserung der Auskämmung und des Faserflusses vorgesehen, daß gesehen senkrecht zu der jeweiligen Bearbeitungsrichtung (D), die Zähne (5, 6) der Sägezahn-Stanzteile (1, 8, 9, 10, 11, 19, 22, 23) wenigstens zwei unterschiedliche Spitzenhöhen (H) aufweisen.

IPC 1-7

D01G 15/88; D01G 19/10

IPC 8 full level

D01G 15/88 (2006.01); **D01G 19/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

D01G 15/88 (2013.01); **D01G 19/105** (2013.01)

Cited by

DE102010043064A1; EP0382899A1; CN100406625C; DE19736582A1; CN108842229A; CN109056125A; DE102010043064B4; CN116590814A; GB2382355A; GB2382355B; GB2258471A; CH704510A1; EP2489766A3; US7735201B1; WO2004009885A1; WO2012055799A1; DE102009018058A1; US8413305B2; WO2010016872A1; WO02097176A1; WO03087446A3

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0249706 A2 19871223; EP 0249706 A3 19891018; BR 8703088 A 19880308; CN 87104267 A 19871230; DD 263313 A5 19881228; DE 3620702 A1 19871223; IN 165441 B 19891021; JP S636118 A 19880112; PL 266101 A1 19880623; YU 85087 A 19891031

DOCDB simple family (application)

EP 87105371 A 19870410; BR 8703088 A 19870619; CN 87104267 A 19870618; DD 30395087 A 19870618; DE 3620702 A 19860620; IN 416CA1987 A 19870525; JP 13761787 A 19870529; PL 26610187 A 19870605; YU 85087 A 19870513